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The geometric figure on the cover, a four-dimensional polytope, was redrawn by Javad Mashreghi from the inside cover page of
the celebrated book ‘Regular Polytopes’ by Harold Scott MacDonald Coxeter (1907-2003), one of the greatest geometers
of the 20th century. Coxeter, a Fellow of the Royal Society of Canada and a Fellow of the Royal Society (London),
joined the University of Toronto in 1936 and worked there enthusiastically for 60 years. Since 1978, the Canadian
Mathematical Society has awarded the Coxeter-James Prize in his honor.

La figure géométrique sur la couverture, un polytope en dimension quatre, a été reprise par Javad Mashreghi du plat intérieur
du célébre ouvrage Regular Polytopes de Harold Scott MacDonald Coxeter (1907-2003), I'un des plus grands géomeétres du
XXe siécle. Membre de la Société royale du Canada et de la Royal Society (Londres), H.M.S. Coxeter sest joint au corps
professoral de I'Université de Toronto en 1936, ol il a travaillé avec enthousiasme pendant 60 ans. Depuis 1978, la Société
mathématique du Canada décerne le prix Coxeter-James en son honneur.
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